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REFLECTS® veröffentlicht Sortimentsmarke: RE98® - Classics & Ideas 

Neben den drei Sortimentsmarken RETUMBLER- Best of Drinkware, REEVES – Smart Electronics und 
RETIME – Cool watch Concepts, veröffentlicht der Kölner Multispezialist REFLECTS® die letzte 
geplante Marke RE98® - Classics & Ideas.  

Mit der Marke RE98® greifen die Kölner auf ihre Wurzeln im Werbeartikelmarkt zurück. Die 
Marke steht für hochwertige Werbeartikel, die den Ursprung von REFLECTS® bzw. LM 
ACCESSOIRES betonen. RE 98® - Classics & Ideas inszeniert ein Sortiment von gut 
ausgewählten Werbeartikeln mit langem Lebenszyklus, zeitlosem Design, hoher Qualität, 
Ästhetik, hohem Nutzen für den Verbraucher und hochwertigen Materialien. Abgestimmte 
„Wow“-Produkte und Werbeartikel des aktuellen Zeitgeistes ergänzen das Sortiment. 
Langfristig wird RE98® Klassiker, Werbe-Ikonen, Must-Have-Artikel und Trendartikel 
miteinander verbinden. 

Klassiker, Werbeikonen, Must-Have-Artikel  

Klassiker und beliebte Produkte bilden die Sortimentsbasis, so finden HändlerInnen unter 
der Marke RE98®, REFLECTS-typische Metallartikel und auch nützliche und 
budgetfreundliche Giveaways. Das Produktsortiment von RE98® beinhaltet Werbeartikel 
aus dem Sortimenten: Schlüsselanhänger, Spiel und Freizeit, Küchenutensilien, Home and 
Living, Büro und Business, sowie Reisezubehör. 

 
 
Über REFLECTS® 

Das Kölner Unternehmen REFLECTS® ist Multispezialist für haptische Werbeartikel. Seit seiner Gründung im 
Jahr 1988 macht REFLECTS® als Hersteller und Importeur von Werbemitteln Botschaften greifbar und 
Unternehmen sichtbar. Das Sortiment umfasst Produkte aus den Bereichen Elektronik, Metallartikel, 
Drinkware, Büroaccessoires und Uhren. Mehr als 100 Beschäftigte an dem Standort in der Rheinmetropole 
Köln sorgen mithilfe von Veredelungstechniken wie Lasergravur, Tampondruck, UV-Druck und Doming für 
die optimale Inszenierung der Werbebotschaften.  
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REFLECTS® release  

New assortment brand: RE98® - Classics & Ideas 

In addition to the three assortment brands RETUMBLER - Best of Drinkware, REEVES - Smart 
Electronics and RETIME - Cool watch Concepts, the Cologne multi-specialist REFLECTS® is releasing 
the most recently planned brand RE98® - Classics & Ideas.  

With its RE98® brand, the Cologne-based company is returning to its roots in the promotional 
products market. The brand stands for high-class promotional products that emphasise the origins 
of REFLECTS® and LM ACCESSOIRES. RE 98® - Classics & Ideas stages a range of well-selected 
promotional items with a long life cycle, timeless design, high quality, aesthetics, high benefit for 
the consumer and high-class materials. Matching "wow" products and promotional items of the 
current zeitgeist complete the range. In the long term, RE98® will combine classics, promotional 
icons, must-have articles and trend articles. 

Classics, promotional icons, must-have articles  

Classics and popular products form the base of the range, and retailers will find REFLECTS-typical 
metal articles as well as useful and budget-friendly giveaways under the umbrella of the RE98® 
brand. The RE98® product range includes promotional items from the following assortments: key 
rings, games and leisure, kitchen utensils, home and living, office and business, and travel 
accessories. 

 

About REFLECTS® 

The Cologne-based company REFLECTS® is a multi-specialist for haptic promotional products. Since its 
foundation in 1988, REFLECTS® has been making messages tangible and companies visible as a manufacturer 
and importer of promotional products. The range includes products from the fields of electronics, metal 
articles, drinkware, office accessories and watches. More than 100 employees at the site in the Rhine 
metropolis of Cologne use customisation techniques such as laser engraving, pad printing, UV printing and 
doming to ensure that advertising messages are optimally presented.  

www.reflects.com  
 
PR contact 
REFLECTS® GmbH 
Anna Bunde 
Toyota-Allee 54  
50858 Köln  
Phone: +49 2234 99 00-517 
Fax: +49 2234 99 00-100 
E-Mail: a.bunde@reflects.com  
 

mailto:a.bunde@reflects.com

